

安利(香港)向有需要社群伸出援手 同心抗「疫」

Amway Hong Kong Gives Communities a Hand to Fight the Pandemic



向前線義工和醫護致敬 Gratitude to Frontline Volunteers and Medical Staff

捐贈超過 1,000 盒營養食品予數間社福機構的前線義工及醫護
We donated more than 1,000 nutritious food items to frontline volunteers and medical staff from several social welfare organizations

為安老院舍院友和員工打氣 Cheering for Residents and Staff in Nursing Homes

捐贈超過 1,000 盒營養食品、保健食品及個人護理產品予 6 間護理安老院舍的長者及職員
1,000+ nutritious food items, health supplements and personal care products were donated to elderly residents and staff working in six Hong Kong nursing homes



為基層家庭和有需要社群提供支援 Support for Grass-root Families and Communities in Need

捐贈接近 1,000 盒營養食品及個人護理產品予數間慈善團體，讓基層人士感到關懷和獲得支援
Around 1,000 nutritious food items and personal care products were donated to several social welfare organizations, giving support and showing care for grassroots families



香港第 5 波疫情嚴峻，秉承安利「幫助他人過更好的生活」的使命，安利(香港)捐贈過千盒營養食品、保健食品及個人護理產品予不同機構，關懷並幫助有需要的社群度過疫境，實現社會上下一心，同心抗疫的精神。

The fifth wave of the pandemic has laid bare some harsh realities for Hong Kong society. At Amway, our mission is to help people live better lives and we have donated more than 1,000 boxes of nutritional food, health food and personal care products to different institutions, helping those in need and showing our care for the community. Working hand in hand with the local community, we believe we can fight the virus and help people to get through these unprecedented times.

受惠機構 Beneficiaries



公共營養發展協會
Public Nutrition Development Association



更多...
and more to come...